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Szanowny Panie Doktorze,
występując w imieniu Wielkopolskiej
Okręgowej Izby Aptekarskiej, zwra-
cam się do Pana Przewodniczącego 
w następującej sprawie:

W aptekach działających w Poznaniu
pojawiły się recepty wypisane przez
lekarzy zatrudnionych w zakładach
opieki zdrowotnej, których sposób
wystawienia jest niezgodny z § 3 ust. 1
rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia
17 maja 2007 r. w sprawie recept lekar-
skich (DzU 07.97.646).
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Recepty z karteczkami
Nieprawidłowość ich wystawienia

polega na tym, że dane dotyczące
pacjenta nie są zamieszczane bezpo-
średnio na awersie recepty, lecz są
nanoszone na małych karteczkach, nie-
trwale złączonych z receptą. Tymcza-
sem wzmiankowany § 3 ust. 1 rozpo-
rządzenia w sprawie recept lekarskich
wskazuje jednoznacznie, że dane doty-
czące pacjenta winny być zamieszczo-
ne bezpośrednio na druku recepty.
Odstępstwem od tej reguły są dane
dotyczące podmiotu wystawiającego
receptę oraz dane osoby wystawiającej
receptę, które mogą być nanoszone
przy pomocy naklejki trwale złączonej
z receptą (§ 3 ust. 7 p. 3 rozporządze-
nia).

Taki sposób wystawiania recept jest
więc ewidentnie sprzeczny z § 3 ust. 1
rozporządzenia. Farmaceuci realizują-

cy takie recepty nie są uprawnieni do
poprawy ich treści poprzez własnoręcz-
ne dopisanie całości danych dotyczą-
cych pacjenta. W rezultacie pacjenci,
którzy otrzymali tak wystawione recep-
ty, są narażeni na odmowę ich realizacji
i konieczność ponownej wizyty u leka-
rza, a apteki, w których zostały zreali-
zowane, narażone na brak refundacji ze
strony WOW NFZ.

Mając na uwadze powyższe, zwra-
cam się do Pana Przewodniczącego 
z uprzejmą prośbą o zasygnalizowanie
przedstawionego problemu środowisku
lekarskiemu, aby opisane nieprawidło-
wości zostały wyeliminowane.

Z poważaniem
PREZES

WIELKOPOLSKIEJ OKRĘGOWEJ RADY
APTEKARSKIEJ

DR N. FARM. TADEUSZ BĄBELEK


